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Abstract (en)
The cover (1) has a wrapping element (2) i.e. flexible envelope, made of biodegradable material, impermeable material or elastic material, and
including an outer surface (22) and an inner surface that is arranged in contact with a handbag. An elastic closing unit (3) is arranged on the
periphery and at the edge of the wrapping element, and closes the wrapping element around the handbag. An outer pocket (4) is arranged on the
outer surface of the wrapping element, and an inner pocket is arranged on the inner surface of the wrapping element. The wrapping element is
chosen from a group comprising plastic film, non woven fabric or fabric made of synthetic and/or natural fibers.

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à une housse de protection (1) de sac à main comprenant un élément d'enveloppement (2) ayant une surface
intérieure (21) venant au contact avec ledit sac à main et une surface extérieur (22), ladite housse (1) comprenant des moyens de fermeture (3)
dudit élément d'enveloppement (2) autour dudit sac à main, ledit élément d'enveloppement (2) comprenant une poche (4) disposée sur la surface
extérieure dudit élément d'enveloppement et une poche (5) disposée sur la surface intérieure (21) dudit élément d'enveloppement (2) .
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